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MØTEPROTOKOLL  

 

Læringsmiljøutvalget 

 

Dato: 15.04.2024 kl. 12:00 

Sted: C104 

Arkivsak: 14/00042 

  

Til stede:  Stig Tenold, Håvard Fagerholt, Sivert Sundre Abrahamsen, Sigrid 

Jakhelln Kjøita (vara for Ibeline Winther-Leversen), Kjersti Nøttum 

Haaland (vara for Henrik Stenberg) 

  

Møtende 

observatører: 

Ingvill Torkildsen (Sammen) Karsten Aarestrup (studentombud) 

  

Forfall:  Trond Vegard Johannessen, Inger Dagestad 

  

Andre: Arnoud Monster i sak 11/24, Paul Søberg Vaglum 11/24 og Sigrid 

Jakhelln Kjøita, i sak 12/24 

  

Protokollfører: Seksjon for utdanningskvalitet 

  

 

 

 

 

SAKSKART  Side 

Vedtakssaker 

10/24 23/02721-5 
Innkalling (15.0424) og protokoll (21.02.24) for 

læringsmiljøutvalget 
2 

11/24 24/01895-1 Studiestart 2024 3 

12/24 24/01896-1 Studentenes 20 spørsmål 4 

13/24 24/01897-1 Læringsmiljøprisen 5 

14/24 24/01903-1 Søknad fra Avbrekk 6 

15/24 24/01894-1 Eventuelt LMU 7 
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Orienteringssaker 

    

 

 

Sted, 15.04.2024 

 

 

 

møteleder 

 

 

 

 

10/24 Innkalling (15.0424) og protokoll (21.02.24) for læringsmiljøutvalget 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 10/24 

 

 

 

 

 

Vedtak  

Innkalling (15.0424) og protokoll (21.02.24) for læringsmiljøutvalget ble godkjent. 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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11/24 Studiestart 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 11/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Studiestarten har mottoet «inclusive, informative and unforgettable». 

 

Arnoud Monster og Paul Søberg Vaglum orienterte om NHH og NHHS sine planer for 

velkomstuken. Begge sitter i prosjektgruppen som jobber med studiestart 2024. 

 

Arnoud er prosjektleder for studiestartgruppen og startet presentasjonen med NHH sitt 

program: 

 

- Tilnærmingen til arbeidet med studiestarten har for Arnoud vært å lese alle 

evalueringer siste fire år og å snakke med tidligere ansvarlige for studiestart. 

- Nytt for 2024 er at en starter programmet BEDS og en må planlegge for to 

bachelorprogram og et nytt tiltak for alle internasjonale studenter på fredagen før 

studiestart. 

- Programmet har med immatrikulering og informasjonsmøter som vanlig. 

- Utover tradisjonelle programposter vil en ha søkelys på studenttjenester gjennom 

presentasjoner fra Sammen, politi, brannvesen, studentombud, studieveiledere, 

karriereveiledere med flere, både i form av felles informasjon og i form av stands hvor 

enkeltstudenten kan henvende seg. 

 

Paul er prosjektansvarlig for NHHS og presenterte kort NHHS sitt kveldsprogram for uken. 

 

- Programmet er tradisjonsrikt og er ikke endret fra i fjor. En skal også i 2024 delta på 

utdanning i Bergen sin felleskonsert på fredagen og det vil bli en inkluder del av 

velkomstuken. 

- Hver dag har en alkoholfrie arrangementer og en har doblet antall plasser på de ulike 

aktivitetene. Tiltakene uten alkohol blir ikke presentert som alkoholfrie, men som en 

integrert del av programmet der det ikke er naturlig å inkludere alkohol. Utover tiltak 

så jobber en med ha kultur for at det er helt fint å delta på alle arrangement uten å 

drikke og at drikkepress ikke skal forekomme. Det vil bli en egen «mocktail» bar i 

kjelleren under hele uken.   

 

 

 

Vedtak  

LMU tok orienteringene til etterretning og ser frem til å se resultatet av godt arbeid. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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12/24 Studentenes 20 spørsmål 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 12/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Leder for studentutvalget Sigrid Jakhelln Kjøita presenterte resultatene fra studentenes 20 

spørsmål. 

 

300 studenter svarte på undersøkelsen, det er 200 lavere enn i 2023. Respondentene fordeler 

seg ganske likt på kjønn og program. 

 

De viktigste funnene i undersøkelsen var; 

 

- 67% av respondentene er enig, eller svært enig i at forelesninger bør filmes. 

- 56% av respondentene er enig, eller svært enig i at det er for få tilgjengelige 

gruppearbeidsplasser. 

- 31% av respondentene (ca. 100 studenter) har svart at de ikke opplever at det er rom 

for å skille seg ut på NHH. 

- Studentene er positive til det nye bachelorprogrammet BEDS. 

- AI/KI er mye brukt av NHH studenter. 

 

Det ble kommentert at en krysskobling mellom studentgrupper og svar kunne hjelpe til å gi et 

mer nyansert bilde av svarene. 

 

Viktig å ta med seg svarene fra «om det er mulig å skille seg ut» spørsmålet i videre arbeid i 

LMU.  

 

 

Vedtak  

LMU tar presentasjonen til etterretning 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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13/24 Læringsmiljøprisen 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 13/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

I fjor kom det ikke inn noen forslag til læringsmiljøprisen. Dersom prisen skal fortsette så er 

det viktig å få den promotert og kjent for både ansatte og studenter. 

 

Promoteringen i fjor var ikke god nok og sekretær for LMU ber om å få ansvaret for å 

promotere prisen fram mot fristen for 2024.  

 

Planen for promotering er: 

- Paraplyen sak. 

- Skjermpresentasjon  

- Canvas sak og Canvas nyhetssak 

- Hjelp fra studentene til å dele i deres SOME kanaler. 

 

 

Vedtak  

LMU sin sekretær fikk ansvaret for å promotere prisen.  

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  

 

  



 

 6  

 

14/24 Søknad fra Avbrekk 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 14/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Søknad fra avbrekk om å støtte tiltakene Avbrekk produserer i eksamensperioden med 50 000 

kroner.  

 

Basert på tiltakene fra 2023 lager Avbrekk omtrent 50 ulike tiltak i eksamensperiodene med 

hjelp fra ulike undergrupper i NHHS. Tiltakene er åpne for alle studenter og er ment å gi et 

pusterom/avbrekk fra eksamenslesing. 

 

 

Vedtak  

LMU er positive til søknaden fra Avbrekk og innvilger 50 000 i støtte. 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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15/24 Eventuelt LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 15.04.2024 15/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

Fem saker ble meldt inn, to av sakene er orienteringer. 

 

To saker ble sendt inn av Stella Kristine Angove på vegne av NHH karrieresenter: 

1. Bruk av ordene «intern» og «ekstern» blant studentene 

2. Klageboksen/Rantbox  

 

Saken om begrepet interne og eksterne studenter blir tatt opp i neste LMU møte 4. 

juni. I saken om klage boks mener studentene i LMU at det må skyldes en 

misforståelse og at denne «boksen» ikke er ment som en varslingskanal. De har ikke 

mottatt noen saker av en slik karakter i «boksen».  

   

3. Uformell forespørsel om LMU kunne tenke seg å støtte Høyden festivalen.  

Forespørsel om støtte til Høyden festivalen fra Ingrid Heimark på vegne av Høyden-

festivalen. Det blir kommentert at dette ikke er et NHH/NHHS tiltak og at eventuell 

støtte ikke burde gå på bekostning av egne tiltak som for eksempel Avbrekk. En kan 

derimot hjelpe med å promotere festivalen på NHH. Det blir litt knapt med tid å 

diskutere så en tar opp eventuell støtte i neste LMU møte 4. juni. 

 

4. To studentombud for NHH og UiB 

Studentombudet orienterte om at det nå er ansatt ett ekstra studentombud for UIB og 

NHH. Det betyr at en har to studentombud som jobber for studentene på NHH og UiB. 

Det nye Studentombudet er en kvinne. 

 

5. Vanskelig å nå frem til eksamenskontoret. 

Sivert Abrahamsen, nestleder i LMU orienterte om bekymringsmeldinger han har fått 

fra studenter. Abrahamsen fortalte at studenter ikke når frem gjennom telefon og at å 

sende e-post ikke blir besvart før etter to til tre uker. For studenter som har problemer 

av akutt art er det frustrerende å ikke nå frem. LMU mente at saken bør presenteres litt 

bredere enn som en eventuell sak og en må vurdere å ta problemstillingen opp igjen i 

neste møte da eksamenskontoret uansett skal presentere en sak om tilrettelegging.     

 

Vedtak  

1. Saken om begrepet interne og eksterne studenter blir tatt opp i neste LMU møte 4 juni. 

2. Studentene tar kontakt med karrieresenteret for å snakke om klageboksen til NHHS. 

3. Støtte til Høyden festivalen blir egen sak på møte 04. juni. 

4. LMU tar orienteringen til etterretning og er positive til at det kommer et studentombud 

til for UIB og NHH. 

5. Problemstillingen blir tatt opp som en del av eksamenskontoret sin sak om 

tilrettelegging i LMU møtet 4. juni. 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  


